



MUNICIPAL  
**Gazette**  
 MUNICIPALE  
 DE—OF  
**Montreal**

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit:

"La Gazette Municipale"  
 Bureau de Poste: 465 ou  
 42 Place Jacques-Cartier, Montréal

Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit:

"La Gazette Municipale"  
 Hôtel de Ville, — Montréal

All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows:

"The Municipal Gazette"  
 Post Office Box: 465 or 42  
 Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows:

"The Municipal Gazette"  
 City Hall, — Montreal.  
 TELEPHONE MAIN 4240

Paraît le lundi matin  
 Published every Monday morning  
 Abonnements \$4 par an  
 Subscriptions \$4 a year  
 Payables d'avance  
 Payable in advance

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal  
 Official organ of the Corporation of the City of Montreal  
 CANADA

# DELIBERATIONS

Compte rendu de l'assemblée du 28 août 1911, a.m.

Report of meeting held on the 28th August 1911, a.m.

M. Dupuis, président. Tous présents.

1.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage, "re" installation électrique pour l'éclairage sous le tunnel du Boulevard St-Laurent, recommandant que la soumission de M. J. A. St-Amour au montant de \$148 pour l'éclairage dudit tunnel soit acceptée.

Résolu: En conséquence.

2.—M. C. Rodier, avocat, se présente devant le Bureau au sujet de la construction que M. L. O. Grothé est à construire sur l'Avenue du Parc, contrairement aux règlements.

Résolu: De demander à l'Inspecteur des Bâtiments pourquoi les règlements ne sont pas observés et de voir à faire observer les règlements immédiatement.

3.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Eclairage, "re" installation électrique à la nouvelle bâtisse de la Cour Juvenile rue du Champ de Mars, déclarant qu'une nouvelle installation sera nécessaire et recommandant de faire voter une somme de \$450 pour cette fin.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant de faire voter ladite somme pour les fins ci-dessus et d'autoriser l'Agent des Achats et des Ventes et le Surintendant de l'Eclairage à demander des soumissions pour ce travail aussitôt que le Conseil aura voté ce montant.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef déclarant que dans un rapport au Conseil en date du 31 mai 1911 approuvé le 5 juin suivant, recommandant de voter une somme de \$31,853 pour construction d'égouts dans certaines rues du quartier Ahuntsic, les rues St-Charles, Avenue Péloquin, Avenue Ste-Claire et rue Durham auraient dû être remplacées par la rue Berri et l'Avenue Back River, parce que les égouts dans les quatre rues ci-dessus mentionnées étaient complétés, et il recommande en conséquence que ledit rapport soit amendé en remplaçant la liste des rues y mentionnées par la suivante:

Rue Berri. . . . .	\$5,800
Avenue Back River . . . . .	7,174
Rue Waverley (partiellement faite). . . . .	6,546
Rue Esplanade. . . . .	6,816
Roc. . . . .	4,000
5 pour cent pour surveillance . . . . .	1,517

le montant restant le même que primitivement . \$31,853

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

5.—La question du paiement de la taxe de l'eau par les institutions de charité étant soulevée, il est

Present: All the members of the Board. Mr. Dupuis in the Chair.

1.—Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that the tender of Mr. J. A. St-Amour for wiring the St. Lawrence Boulevard Tunnel, for lighting purposes, be accepted, the price asked for by Mr. St-Amour being \$148.

Resolved: Accordingly.

2.—Mr. C. Rodier, barrister, appeared before the Board and presented the building which Mr. L. O. Grothé is erecting on Park Ave. contrary to the by-laws.

Resolved: To ask the Building Inspector why the by-laws are not complied with and to instruct him to enforce the same at once.

3.—Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, stating that the Juvenile Court building on Champ de Mars St. will have to be re-wired and recommending that a sum of \$450 be voted for that purpose.

Resolved: To report to Council, recommending that the above amount be voted for such purpose, and that the Sales & Purchasing Agent and the Superintendent of the Light Department be authorized to call for tenders for such work as soon as the Council shall have voted the aforesaid amount.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer, stating that in the report to Council, under date of 31st May 1911, approved on the 5th June, recommending that a sum of \$31,853 be voted for the laying of sewers in certain streets of Ahuntsic Ward, Berri St. and Back River Avenue should have been substituted for St. Charles St., Pelouquin Ave., St. Claire Ave. and Durham St., inasmuch as the sewers in the four last mentioned streets were completed, and recommending that the said report be therefore amended by replacing the list of streets mentioned therein by the following:

Berri St. . . . .	\$5,800
Back River Avenue. . . . .	7,174
Waverley St. (partly completed). . . . .	6,546
Esplanade St. . . . .	6,816
Rock. . . . .	4,000
5 per cent for supervision . . . . .	1,517

The total amount remaining the same as that previously voted, to wit: . . . . . \$31,853

Resolved: To report to Council accordingly.

5.—The question of the payment of water rates by charitable institutions being raised, it was